



# Referat KOSTRA Arbeidsgruppe for Kirke og gravplasser

*Sted:* Videomøte i Microsoft Teams

*Tilstede:*

Wenche Elizabeth Madsen Eriksson (Oslo kommune)  
Julie Slensvik (Kirkerådet)  
Naeem Rashid (Kommunal- og distriktsdepartementet)  
Sigmund Tveit (Sikt)  
Martin-Hill Oppegaard (Barne- og familiedepartementet)  
Carsten Furuseth (KA)  
Tore Rafoss (KIFO)  
Corretta Aluoch (SSB)  
Elisabeth Haraldsrud (SSB)  
Andreas Østhus (SSB)

*Forfall:*

Hans Jørgen Paulsen (Drammen kirkelige fellestråd)

*Kopi:*

Kjartan Steffensen (Seksjonssjef, Seksjon for utdannings- og kulturstatistikk, SSB)

## **Sak 1. Innledning**

Referat fra forrige møte (28.04.2022) ligger her: <https://www.ssb.no/kostra/om-kostra/organisering-av-arbeidet-i-kostra/kostra-arbeidsgruppe-kirke-og-gravplasser>

Status innrapportering kan sjekkes her: <https://skjema.ssb.no/xtra/mottatt.asp>.

Per nå har alle sokn levert tall for skjema 28 for 2022.

53 fellestråd har ikke levert 0F (296 har levert)

57 fellestråd har ikke levert 0G (292 har levert)

## **Sak 2. Mandat for arbeidsgruppene 2023**

Mandat for arbeidsgruppene i 2023 ligger her: <https://www.ssb.no/kostra/om-kostra/mandat-til-arbeidsgruppene>

## **Sak 3. Bærekraftsindikatorer**

Fra forrige møte der Jørn Kristian Undelstvedt (SSB) presenterte om bærekraftindikatorprosjektet, se her: <https://www.ssb.no/sdg>. Etter innspill om hvilke delmål som kunne være relevante for arbeidsgruppas områder ble en rekke målepunkt for delmål vurdert. Ingen av målepunktene var punkter som arbeidsgruppas områder kunne svare på slik statistikken foreligger i dag.

## **Sak 4. Skjema 28**

Endringer fra 2021 til 2022:

- Felt 2.4 om deltakere på gravferder ble flyttet til 2.5



- Noen spørsmål og veiledningstekstene har fått noen tekstlige justeringer.

Forslag til endringer i skjema til 2023:

- Presisere teksten i spørsmål 2.5 evt 2.4.b, eventuelt i veiledningsteksten.
- Forslag til endringer til 2023-skjema under pkt 6.D ble tatt opp.
- Forslag til at nettbaserte tjenester tas med, men ikke nødvendigvis pga korona.
- Ønske om og forslag til tekst på nye spørsmål fra KR.

Enighet om at endringer i skjema tas mellom SSB og KR, mens evt endringene som angår gravplasser tas også med KA.

Arbeidsgruppa holdes orientert om hvilke endringer som blir foretatt på skjemaet.

### **Sak 5. Kremasjonsstatistikk**

SSB har vurdert henvendelsen om å gjenoppta publisering av kremasjonsstatistikken, som sist ble publisert i SSBs årbok for 2012. Da kremasjonsstatistikk er offentlig tilgjengelig på et detaljert nivå hos [Norsk forening for gravplaskultur sine nettsider](#), ser ikke SSB det som hensiktsmessig å republisere de samme tallene. Eget notat ble sendt til arbeidsgruppen i forkant av arbeidsgruppemøtet.

Flere tilbakemeldinger fra møtedeltakerne er at kremasjonsstatistikk er viktig og bør være en del av offentlig statistikk, ref funksjon 393. Kremasjonsstatistikken bør ikke være avhengig av en spesifikk forening sine nettsider.

KA vil ta initiativ til et møte med SSB om kremasjons- og gravplasstatistikk generelt.

### **Sak 6. Eventuelt**

KA orienterte om forslag til deling av art i kontoplanen, nevnt på forrige møte. KA avventer svar fra departementet og kommer tilbake til dette punktet.

Ellers ingen andre saker under eventuelt.